Exploration Group Trip to the Investigation Bureau of the Ministry of Justice March 21,2018

"The Investigation bureau of the Ministry of Justice is a law enforcement agency in the Republic of China, and its primary missions are protecting national security and investigating major crimes"

Protecting National Security includes counter infiltration, counter-terrorism, internal security and research on Cross-strait relations. Major crimes include public corruption, fraud, money laundering, cyber crime and drug crime. These and more are the focus of the Investigation Bureau and will be the venue for our next Exploration Group trip.







Our trip will include a video presentation, a tour of the Bureau museum and a rare look at the laboratories where some crime investigations take place. The Bureau has offered us an opportunity to learn how major crime is investigated and prevented by the officers at the Bureau.

We will meet at the "Xindian District office" MRT station (Green Line) Exit 1 at 9:45, and will walk the short distance to the headquarters for our tour. Following our morning visit, the Bureau has offered us the opportunity to enjoy a lunch box lunch at their auditorium.

Please let Olivia know by Friday March 16th if you will be able to join us for this unique opportunity, and if you will be joining us for lunch.

There will be an NT\$200 charge for this tour, please have the exact change ready at the meeting point.

We look forward to an informative and enjoyable trip together.

in order to make sure we all save the date, please reserve April 11th for our potluck at the AIT residence. More details will be set later.

Warm regards, Olivia, Carol and Alison 探所台北興趣小組探訪法務部調查局

感謝迎新會好姐妹王孫素琴的推薦及安排,我們得以有機會造訪調查局。

調查局隸屬於法務部,主要工作是以維護國家安全及利益,針對犯罪調查,科技鑑識與研訓,洗錢及資恐防制。機關保防,以及其他有關威脅政府運作及影響國家安全或國家利益等事項。

我們的參訪,可以為這一般為外界披上神秘面紗的嚴肅機構得以獲得正面的認識。活動內容非常豐富,有影片介紹,還有王度先生私人捐贈調查局的博物館,其陳列的物品非常具有價值及意義,參觀各種鑑識研究室,包括鈔票,毛髮,唾液等辦案所需的科學鑑定儀器。

參觀時間:三月二十一日,星期三,早上9:45

集合地點:捷運新店線(綠線),"新店區公所"站,一號出口。請注意,不是最後一站的

"新店"站,而是在新店站的前一站『新店區公所』站下車

費用: \$100

調查局非常歡迎我們的到訪,將提供可口的便當,請告知您是否參加便當午餐,您若是素 食者亦請告知,我們會為您事先準備。

歡迎您的參加,非常感謝您得支持,Exploration Group有您地參與和鼓勵,是我們不斷 提供您最好活動的最佳原動力。請在3/16前報名以便統計參加人數。

在此先預告,四月的活動將在4/11 AIT Potluck,若您有興趣,請先保留好您的出外行程,AIT處長夫人誠執的邀請迎新會的朋友們到官邸做客,分享佳餚。